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Určitě nikoliv, pořád se budou lidi chtít naučit jízdu na snowboardu nebo lyžovat. Naučit se
dobře lyžovat ale vyžaduje spoustu úsilí, protože je poměrně dost náročné na koordinaci
pohybů celého těla. Například carvingový oblouk začíná pohybem špičky lyže a končí pohybem
hlavy. Je důležité vědět, co má tělo dělat a jak správně zkoordinovat jednotlivé pohyby.

  

U snowboardingu je naproti tomu metodika jednodušší. Když si snowboardista domýšlí k jízdě
vlastní prvky, většinou to nebývá problém. Snowboarding je celkově mnohem uvolněnější sport,
než lyžování – nepodléhá tolika pravidlům.

  

A jak je to s RAXingem? Říkate si, že není možné, aby člověk mohl na RAXech kdekoliv a
jakkoliv z kopce dolů? Ale ano, je to možné. Nevadí vám prudký terén ani rozježděný povrch s
muldami. Koncovka vás prostě jistí. Vyzkoušejte a uvidíte. Buďte pánem svých lyží - RAXujte!
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